
 آرمان ملی: تیم ملی فوتسال کشورمان در هفته جاری موفق 
شد اولین دیدار خود را در رقابت های جام جهانی با برد پشت سر 

بگذارد و نظر کارشناسان را جلب کرد. 
   اولین دیدار 

تیم ملی فوتسال فرانسه در نخستین دیدار خود در دهمین 
دوره رقابت های جام جهانی جهانی ۲۰۲۴ فوتسال که در ازبکستان 
برگزار می شود روز دوشنبه ۲۶ شهریور به مصاف گواتمالا رفت و با 
نتیجه ۶ بر ۳ به برتری رسید. فرانسه و گواتمالا که در گروه F این 
مسابقات باتیم های ایران و ونزوئلا هم گروه هستند در نیمه اول، 
بازی پایاپایی را دنبال کردند و در نیمه اول، این گواتمالا بود که با 
گردان »رافائل  نتیجه ۳ بر ۲ به برتری رسید، اما در نیمه دوم، شا
رینو« توانستند برتری خود را به رقیب تحمیل کنند و در نهایت با 
برتری ۶ بر ۳ نخستین دیدار خود در اولین حضور در جام جهانی 
با برتری به پایان برسانند. پیش از این دیدار هم تیم ملی فوتسال 
ایران موفق شده بود با نتیجه پرگل ۷ بر یک از سد ونزوئلا عبور 
کند. به این ترتیب در پایان دور اول بازی ها در گروه F ایران و 
فرانسه با ۳ امتیاز صدرنشین هستند و گواتمالا و ونزوئلا بدون 

امتیاز در رده سوم و چهارم قرار دارند. 
   نظر شمسایی

وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی ایران بعد از کسب پیروزی 
مقابل ونزوئلا گفت: بازی خیلی خوبی بود، من احترام خاصی 
برای ونزوئلا قائلم زیرا که تیم سوم کوپا شده بود. بازی های زیادی 
از این تیم دیدیم. او ادامه داد: امروز بچه های ما یک تیم بودند و 
با تمام وجودشان بازی کردند، به دنبال برد در بازی اول بودیم. 
در بازی که سخت بود، توانستیم پیروز شویم. سرمربی تیم ملی 
فوتسال افزود: لحظاتی از بازی از کنترل ما خارج شد ولی توانستیم 
سوار بر بازی شویم. این بازی تمام شد و به بازی های بعدی باید 

فکر کنیم و انشاا... پله به پله به مسیرهای بعدی برویم. 
    محمد کشاورز

عملکرد  از  ارزیابی  در  ایران  فوتسال  پیشین  ملی پوش 
ملی پوشان و پیروزی برابر ونزوئلا گفت: ما توانایی صعود به 
عنوان تیم اول را داریم. در جام جهانی تیم آسانی وجود ندارد و 
همه تیم ها قدرتمند هستند ولی ما از همه همگروهی های خود 
شرایط بهتری داریم. محمد کشاورز در گفت وگو با ایسنا درباره 
عملکرد تیم ملی در بازی برابر ونزوئلا اظهار کرد: بازی خیلی 
کثر دقایق به بازی مسلط بودیم و با یک  خوبی انجام دادیم و در ا
بازی برتر تیم ونزوئلا را شکست دادیم. خیلی خوشحالم که شروع 
جام جهانی را با یک برد مقتدرانه آغاز کردیم، این در ادامه مسیر 
به ما کمک خواهد کرد. امروز روز خوب بچه های ما بود و موضوع 
که ما را امیدوار کرد تا  مهمی بود که مقتدرانه شروع کنیم، چرا
در ادامه هم همچنان پر قدرت ظاهر شویم و یک اتفاق خوب 
را در جام جهانی رقم بزنند. ملی پوش پیشین فوتسال ایران با 
بیان اینکه »توانایی صعود به عنوان تیم اول را داریم« ادامه داد: 
صعود به عنوان تیم اول یا دوم به مجموعه تیم ملی و سرمربی تیم 
بستگی دارد، اما چیزی که مشخص است این است که ما توانایی 
صعود به عنوان تیم اول را داریم. در جام جهانی تیم آسانی وجود 
ندارد و همه تیم ها قدرتمند هستند ولی ما از همه هم گروهی های 

خود شرایط بهتری داریم. تیم ملی ما و فرانسه مدعیان صعود از 
این گروه هستند. 

کچی     محمود خورا
کچی درباره پیروزی ۷ بر یک تیم ملی فوتسال  محمود خورا
ایران مقابل ونزوئلا در جام جهانی ۲۰۲۴، به تسنیم گفت: تیم ها 
در اولین بازی هر تورنمنت، شرایط سختی دارند و به همین دلیل 
در دقایق ابتدایی، کیفیت لازم را نداشتیم. ملی پوشان پاس های 
کنش های خوبی نشان  اشتباهی می دادند و سعید مومنی وا
داد. پس از چهار دقیقه، چهره واقعی تیم ملی را دیدیم و تنوع 
کتیک های ایران به چشم آمد. وی با تمجید از بازیکنان جوان  تا
، امیرحسین  تیم کشورمان تصریح کرد: نفراتی چون سالار آقاپور
داودی و بهروز عظیمی در این مسابقه باتجربه و پخته بازی 
کردند. حسن زاده، درخشانی، سنگ سفیدی و رفیعی پور هم 
عملکرد بسیار خوبی داشتند. ونزوئلا موقعیت های گلزنی زیادی 
به دست نیاورد، اما تمرکز لازم در باقر محمدی و مومنی دیده 
می شد و خیال مان از دو دروازه بان بین المللی راحت است. مربی 
فوتسال ایران با اشاره به کیفیت بازیکنان ایران خاطرنشان کرد: 
بازیکنانی در تیم ملی داریم که با استفاده از آنها می توانیم مطابق 
هر سیستمی بازی کنیم. گل دوم ایران زیبایی نقاشی های 
پیکاسو را داشت و از لحاظ زمان بندی، پاس های یک ضرب و 
ضربه آخر بسیار دقیق بود. این مدل بازی کردن خیلی دشوار 
است؛ چه برسد در آوردگاهی چون جام جهانی. این نشان 
کچی  می دهد بازیکنان، کیفیت لازم و بین المللی را دارند. خورا
با بیان اینکه قدرت ایران به ونزوئلا اجازه خودنمایی نداد، یادآور 
شد: ونزوئلا حدود 9 دقیقه دست به پاورپلی )بازی پنج نفره( 
زد که کاملاً ضعیف بود و دفاع خوب ما باعث شد باقر محمدی 

کم کارترین بازیکن باشد. ایران هم در یک دقیقه پایانی از روش 
پاورپلی استفاده کرد و دو موقعیت خلق کرد که نشان دهنده 
توانایی تیم ما بود. وی اقدام وحید شمسایی در استفاده از همه 
ملی پوشان را ستود و گفت: ایران مقابل ونزوئلا به هر 1۴ بازیکن 
میدان داد و بیشتر از ۲۰ ترکیب مختلف در زمین داشتیم. این 
اقدام از سر هوش شمسایی و دستیارانش بود و باعث سردرگمی 
آنالیزورهای رقبا می شود تا دست کادر فنی »رو« نشود. بازیکن 
سابق تیم ملی فوتسال در مورد وضعیت سایر همگروهان ایران 
تصریح کرد: نباید فرانسه و گواتمالا را دست کم بگیریم و مقابل آنها 
اشتباه کنیم. هر دو تیم در دیدار اول، از اشتباه بازیکنان رقیب 
خود بهره بردند و ملی پوشان ما نباید مقابل این دو تیم اشتباه 
کنند. گواتمالا با سیستم »دفاع - ضدحمله« بازی می کند و از 
ضعف دفاعی فرانسه سود برد. فرانسه هم نمایش فوتبالی زیادی 
کچی با بیان اینکه  دارد و تیمی کاملاً فیزیکی و شوتزن است. خورا
کار تیمی ایران در بخش تدافعی چندان دیده نشد، اظهار داشت: 
ونزوئلا کاملاً تدافعی بود و مقابل این تیم نتوانستیم دفاع تیمی 
بازیکنان ایران را ببینیم. باید سرعت انتقال از حمله به دفاع 
خودمان را افزایش بدهیم تا ضدحمله نخوریم. ضعف تیمی از 
ایران ندیدم، اما تیمی در دیدارهای سطح بالا موفق است که 
خوب ضدحمله بزند و ما باید پادزهر ضدحمله خوب به حریف 
بزنیم. وی درباره سبک بازی دو همگروه دیگر ایران خاطرنشان 
کرد: گواتمالا و فرانسه قطعاً تدافعی بازی می کنند و منتظر قطع 
توپ و ضدحمله می مانند. باید تمرکزمان روی این باشد که 
توپ ها را کمتر از دست بدهیم. سایر مدعیان قهرمانی جهان هم 
نتایج خوبی گرفته اند، اما دیدار با ونزوئلا باعث شد به صعود ایران 

به نیمه نهایی جام جهانی امیدوار شوم. 
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گردان شمسایی  نظر پیشکسوتان و کارشناسان به شا

ع مثل قهرمان ها  شرو

گواردیولا: کنترل کردن  اینتر  
در حمله سخت است 

که تیم تحت هدایتش در  گواردیولا  پپ 
دور اول مرحله گروهی لیگ قهرمانان اروپا 
پذیرای اینتر خواهد بود با حضور در کنفرانس 
، درباره فرمت جدید  خبری پیش از این دیدار
برگزاری مسابقات لیگ قهرمانان گفت: ما باید 
بازی اول و دوم مان را ببریم و بعد ببینیم چه 
خواهد شد، چون فرمت برگزاری مسابقات 
شبیه لیگ برتر انگلیس شده است. به نظرم 
در این مقطع از فصل نگاه کردن به جدول 
ضرورتی ندارد. ما سعی می کنیم تا امتیازات 
بازی های خانگی را به دست بیاوریم، در غیر 
خ دهد.  این صورت هر اتفاقی ممکن است، ر
سرمربی اسپانیایی منچسترسیتی همچنین 
گی  اینزا سیمونه  تحت هدایت  تیم  درباره 
کرد: اینتر در فینال ۲۰۲۳ تیم  خاطرنشان 
خوبی بود و به نظرم آنها حالا هم تیم واقعاً 
خوبی دارند. آنها مربی خوبی دارند و سیمونه 
را  خوبی  لحظات  چطور  می داند  گی  اینزا
برای تیمش رقم بزند. در ایتالیا، آنها بهترین 
تیم بوده اند. اینتر عناوین زیادی در لیگ 
قهرمانان دارد، اما ما تنها یک قهرمانی در این 
رقابت ها داریم. ما باید خودمان را با سبک 
بازی اینتر وفق دهیم چون وقتی اینتر حمله 
می کند، کنترل کردن شان سخت است. اینتر 
تیمی تاریخی با ذهنیتی فوق العاده است. این 
تیم برای پیروزی در هر دیدار ساخته شده 
است. آنها در چند سال اخیر عناوین زیادی 

کسب کرده اند. 

ویژه

پیش از پرتاب اوت، هافبک 
پرسپولیس احساس کرد که توپ 
کمی خیس است و از توپ جمع 
کن خواست تا توپ جدیدی 
را بدهد. در این بین تاخیر به 
وجود آمده سبب شد تا افشین 
پیروانی هم به سرعت وارد ماجرا 

شود. 

در  جوان  حبوباتی  سمیر 
نیمه دوم بازی پشت دروازه 
الاهلی بدن خود را گرم می کرد 
و درحالی که با توجه به عقب 
بودن پرسپولیس شانسی 
برای ورود به زمین نداشت، با 
افسوس و حسرت شکست 
تیم محبوبش را دنبال می کرد. 

تیم ملی فوتسال در میان 
حمایت مردم بخارا شروعی 
قدرتمندانه در جام جهانی با 
رقم زدن برد 7 بر 1 مقابل ونزوئلا 
شمسایی  وحید  داشت. 
گردانش حمایتی قابل  و شا
توجهی از علاقه مندانشان در 

بخارا دریافت کرده اند.

ت
شــ

س نو
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        حمایت   ورود افشین افسوس

گفتوگو

اصغر طالب نسب بازیکن سال های نه چندان 
دور استقلال و کارشناس فوتبال در مورد عملکرد 

گردان نکونام صحبت کرد.  شا
   نظر شما در خصوص برد استقلال مقابل 

الغرافه چیست؟
 بازی خوبی را شاهد بودیم. با وجود تمام 
مشکلاتی که در هفته های گذشته شاهد بودیم 
نتیجه بسیار خوبی به دست آمد و پیروز شدیم. 
الغرافه تیم ضعیفی نیست، اما از قبل پیش بینی 
می شد پیروز شویم. به طور کلی شرایط فنی 
استقلال رو به بهبودی است. در آخرین بازی 
لیگ استقلال مقابل استقلال خوزستان با ۴ 
دفاع بازی کرد و این بار با ۳ مدافع. خودم به 
شخصه چندان موافق تغییر اساسی در این 
سطح نیستم. شما می توانید سیستم ۴۲۳1 را 
با ۴۵1 تغییر دهید اما تغییر کلی ممکن است به 
هماهنگی آسیب بزند. با تمام این تفاسیر باید 
بگویم استقلال هم از نظر نتیجه عالی کار کرد و 
هم از نظر فنی. استقلال کاملا مالک بازی بود و 
اصلا بردی شانسی به دست نیاورد. این مساله 
خیلی مهم است. استقلال هم خوب بازی کرد و 

هم خوب پیروز شد. 
 در مورد حواشی دو هفته اخیر استقلالی ها 

چه نظری دارید؟
و  از مدیران  آن ها   هوادار مقصر نیست. 
مربیان الگو می گیرند. وقتی می گویند به سراغ 
مربی جدید خوب رفته ایم اما نکونام نمی رود، 
قطعا گارد می گیرند و علیه سرمربی می شوند. 
استقلال مقابل استقلال خوزستان بسیار بد 
بازی کرد و شکست خورد. مقصر هم سرمربی 
بود، اما هواداران تحت تاثیر قرار گرفتند و اشتباها 
کادرفنی را مورد انتقاد قرار دادند. بسیاری از 
که حتی نام هایی بزرگ  سرمربیان استقلال 
کامی مورد انتقاد هواداران  هم بودند پس از نا

استقلال قرار گرفتند. 

طالب نسب: 
گر استقلال  تماشا

  برد می خواهد 
و مقصر نیست

: فکر نمی کنم  دیوید تیلور
 در جهانی آلبانی شرکت کنم 

ایسنا: رقابت فینال ۴ وزن غیرالمپیکی 
برای  آمریکا  آزاد  کشتی  انتخابی تیم ملی 
حضور در رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲۴ 
برگزار شد و در پایان ویتالی آروجا در ۶1، 
گرین در ۷۰، جردن باروز در ۷9 و  جیمز 
دیوید تیلور در وزن 9۲ کیلوگرم هر کدام با 
کسب ۲ پیروزی به عنوان نمایندگان کشتی 
آزاد آمریکا در رقابت های جهانی آلبانی که 
از ۷ تا 1۰ آبان برگزار می شود، معرفی شدند. 
دیوید تیلور دارنده ۴ مدال طلای جهان 
و المپیک نیز که چند ماه پیش به دنبال 
شکست در انتخابی تیم ملی آمریکا برای 
حضور در المپیک پاریس از دنیای قهرمانی 
خداحافظی کرده بود، بار دیگر به میادین 
کشتی بازگشت و این بار در وزن 9۲ کیلوگرم 
با ضربه فنی  به میدان رفت و موفق شد 
کردن زاهد والنسیا دارنده مدال برنز جهان، 
به عنوان ملی پوش آمریکا در رقابت های 
سایت  گزارش  به  شود.  انتخاب  جهانی 
sportskeeda، دیوید تیلور درباره حضور در 
رقابت های جهانی آلبانی گفت: نمی دانم در 
. من  این رقابت ها شرکت خواهم کرد یا خیر
هنوز باید با مربیان صحبت کنم، چیزهای 
زیادی در حال انجام است. من در تیم 
اوکلاهما مربیگری می کنم و کارمان فشرده 
است و و می خواهیم قهرمان کشور شویم. 

مسئولیت من آنجاست. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مهدی امیرآبادی در گفت وگو با تسنیم، درباره برتری 
۳ بر صفر تیم فوتبال استقلال مقابل الغرافه قطر در لیگ نخبگان 
آسیا، اظهار داشت: استقلال بعد از مدت ها که درگیر حواشی 
بود، پیروزی خوبی کسب کرد. این برد را به هواداران، کادر فنی و 
بازیکنان تبریک می گویم. خوشبختانه اعضای کادر فنی توانستند 
از منجلابی که برای آنها درست شده بود، خارج شوند. متأسفانه 
حواشی دور و بر استقلال زیاد بود، اما خدا را شکر با یک پیروزی 
قاطع توانست از این منجلاب بیرون بیاید و بدون توجه به حرف 
و حدیث ها نتیجه گرفت و دل هواداران را شاد کرد. وی در ادامه 
افزود: استقلال در تمام خطوط از خط دفاعی گرفته تا خط حمله 
عالی بازی کرد و مشکل خاصی در تیم وجود نداشت. نکته مهم 
دیگر بازی، نمایش خوب بازیکنان تعویضی بود. در استقلال 
و پرسپولیس، بازیکنان نیمکت نشین با اصلی ها شاید یک 
درصد تفاوت داشته باشند یا طبق سلیقه سرمربی روی نیمکت 
بنشینند. بازیکنان تعویضی استقلال خوب کار کردند و نشان 
دادند همه یکدل هستند. بازیکن پیشین استقلال خاطرنشان 
کرد: فشار زیادی روی جواد نکونام بود، اما تیم او توانست بازی 
خوبی در خور نام استقلال به نمایش بگذارد. برعکس اینکه برخی 
افراد اعتقاد دارند استقلال دفاعی بازی می کند، اما روز گذشته 
هجومی بازی کرد و حتی پس از گل اول عقب ننشست و هجومی 
به کارش ادامه داد. امیرآبادی با انتقاد از برگزاری بازی در ورزشگاه 
شهدای شهرقدس گفت: برای فدراسیون فوتبال متأسفم که با 
این همه سرمایه نتوانسته ایم ورزشگاهی در خور نام تیم ملی و 
بازیکنان با استعداد فوتبال کشور درست کنیم. مشکلات ما به کجا 
رسیده است که کشور ثالثی می گوید حاضریم برای ایران ورزشگاه 

رایگان بسازیم؟

بیــنالمــلل
  پس از اینکه ارلینگ هالند روز شنبه دو گل مقابل برنتفورد 
به ثمر رساند و تعداد گل های خود را در چهار بازی این فصل لیگ 
کنون به شکستن یکی از رکوردهای کریستیانو  برتر به 9 گل رساند، ا
گر هالند در اولین بازی  رونالدو در رئال مادرید نزدیک شده است. ا
تیمش در لیگ قهرمانان اروپا در این فصل به اینتر گل بزند، رکورد 
رونالدو در زمینه تعداد بازی برای رسیدن به 1۰۰ گل زده برای یک 
باشگاه را خواهد شکست. بازیکن پرتغالی در 1۰۵ بازی 1۰۰ گل برای 
کنون در 1۰۳ بازی  رئال مادرید به ثمر رساند در حالی که هالند ا

برای سیتی 99 گل به ثمر رسانده 
گر او نتواند چهارشنبه شب  است. ا
گلزنی کند، باز هم می تواند در صد و 
پنجمین بازی خود برای سیتی، که 

یکشنبه در خانه آرسنال است 
با رکورد رونالدو برابری کند. 

اولین  هفته  این  هالند 
بازیکن تاریخ شد که در 

یک  اول  بازی  چهار 
فصل لیگ برتر 9 گل 

می رساند.  ثمر  به 
او رکورد وین رونی 

در  که  شکست  را 
 ۲۰11  -۲۰1۲ فصل 

گل  توانسته بود ۸ 
به ثمر برساند. 

 : کتور گان اسکوچیچ سرمربی تیم فوتبال ترا درا

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

فوتبال  تیم  سرمربی  اسکوچیچ  گان  درا
رقابت های  در  می دانم  گفت:  کتور  ترا
آسیایی با حریفان سختی روبه رو می شویم، 
گان  کثر انتظار را از تیمم دارم. درا اما حدا
اسکوچیچ در نشست خبری قبل از بازی 
تیمش برابر الوکره قطر در هفته اول از مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا ۲، اظهار داشت: 
که دور جدید مسابقات  خیلی خوشحالم 
آسیایی آغاز می شود. فردا مقابل الوکره در 
رقابت های آسیایی بازی داریم. الوکره تیمی 
خوب و منظم است. وی ادامه  داد: ما هم 
کامل را در اختیار داریم و بازیکنانم  تیمی 
باانگیزه هستند. انتظار بازی خوبی را داریم. 
کتور درباره شناختش  سرمربی تیم فوتبال ترا
از تیم رقیب، تصریح کرد: الوکره در خط حمله 

ک است. آنها هر موقع اراده کنند،  بسیار خطرنا
می توانند خطرساز شوند. آنالیز کامل از رقیب 
را نمی توانم در این جلسه بگویم. تحلیل های 
خوبی انجام داده ایم و نقاط ضعف و قوت 
این تیم را می دانیم. اسکوچیچ راجع به شروع 
کتور و الوکره در لیگ و شکست هر  خوب ترا
دو تیم در دیدار اخیرشان و تأثیر آن در بازی 
فردا گفت: فکر نمی کنم اینطور باشد. فوتبال 
حافظه ندارد و تمرکز تیم من در زمان حال 
و آینده است. بازی آخر گل عجیبی دریافت 
کردیم و نتیجه خوب نبود، اما مطمئنم فردا 
بازی خوبی انجام می دهیم. نحوه بازی ما در 

دیدارهای گذشته برای من قابل قبول است. 
وی همچنین یادآور شد: تورنمنت جدیدی 
را شروع می کنیم و می دانم فوتبال خوبی به 
نمایش خواهیم گذاشت و امیدوارم نتایج 
خوبی هم کسب کنیم. سرمربی تیم فوتبال 
کتور در رقابت های  کتور در مورد هدف ترا ترا
کثر انتظار را از  آسیایی، خاطر نشان کرد: حدا
کتور دارم. می دانم رقبای سختی داریم و  ترا
می خواهیم فردا پیروز شویم و چشم به مراحل 
بعدی این مسابقات داریم. اسکوچیچ درباره 
شباهت های مکتب فوتبال اسپانیا و کرواسی، 
گفت: من سابقه بازی در اسپانیا را دارم. درک 

من از فوتبال شبیه مربیان اسپانیایی است. 
سعی می کنم با مربیان اسپانیایی در ارتباط 
باشم و شباهت زیادی بین فوتبال دو کشور 
وجود دارد. مربی الوکره اهل شهر لاس پالماس 
است و من هم سال ها در آنجا بازی کرده ام. 
می دانم مربیان آنجا برای ارائه فوتبال جذاب 
می آیند. وی راجع به خریدهای این فصل 
کادر  ، نیز اظهار داشت: بازیکنان و  کتور ترا
فنی جدیدی از دو ماه گذشته روی کار آمده 
بازیکنانی خارجی از کرواسی و آلبانی به تیم ما 
پیوسته اند. تقویت تیم مختص رقابت های 
آسیایی نیست و می خواهیم در تمامی بازی ها 
با قدرت کار کنیم. همچنین بازیکنان خوبی 
از پرسپولیس آمده اند که نقش بسیاری در 

تقویت و استحکام تیم من داشتند. 

بازیکن پیشین باشگاه  انتظاری  سهراب 
پرسپولیس از قضاوت داور اردنی در بازی 
دیشب پرسپولیس ناراضی بود و به ایسنا گفت 
که »داور بازی پنالتی عجیبی برای الاهلی گرفت 
و نمی دانم قضاوت او به نفع عربستان عمدی 

یا سهوی بود.«
    لیگ نخبگان 

پیشین  مهاجم  انتظاری،  سهراب 
پرسپولیس در گفت وگو با ایسنا، در خصوص 
دیدار پرسپولیس با الاهلی عربستان در هفته 
نخست رقابت های لیگ نخبگآنکه با شکست 
گردان گاریدو همراه بود، اظهار کرد: همیشه  شا
شروع تورنمنت های ویژه از جمله آسیا شرایط 
ویژه ای وجود دارد و اولین بازی لیگ نخبگان 
اینکه مهمان باشید کار را سخت می کند. در ۵ 
دقیقه اول بازی به پرسپولیس شوک وارد شد 
و متاسفانه گل خورد ولی در ادامه روند بازی 
را خوب جلو برد و خود را پیدا کرد. در مجموع 
گر موقعیت هایمان  بازیکنان عالی بودند و ا
تبدیل به گل می شد، می توانستیم الاهلی را 

در عربستان ببریم. او افزود: از بازیکنان تشکر 
می کنم و از دید من عالی بازی کردند ولی روز 
گل زدن پرسپولیس نبود. موقعیت های خوبی 
داشتیم و بازیکنان زحمات خود را کشیدند. 
امیدوارم در بازی های آینده نتیجه خوبی 

بگیرند. 
    بازیکنان جدید 

بازیکن پیشین پرسپولیس در مورد بازیکنان 
جدید و خارجی این تیم گفت: میلاد محمدی 
کیفیتی است و دیشب هم عالی  با  بازیکن 
بود. از دروازه بان پرسپولیس تشکر می کنم و 
فکر می کنم بعد از پنالتی عجیب و غریبی که 
برای الاهلی گرفته شد با هنرنمایی عالی خود 
توانست پنالتی را بگیرد و تیم را در شرایط بازی 
نگه دارد. ایوب العملود هم بازیکن خوبی است 
گر با  و کیفیتش بالاتر از این حرف هاست و ا
تیم هماهنگ تر شود، فکر می کنم شایستگی 
بیشتری دارد و بهتر از او می توان استفاده کرد. 
لوکاس ژوائو مهاجم جدید پرسپولیس تازه به 
تیم اضافه شده و نمی توان فعلا در مورد او نظر 

داد. او بازیکن خوبی است و امیدوارم هرچه 
سریع تر با بازیکنان هماهنگ شود. اوستون 
اورونوف فوتبالیست بی نظیری است و دیشب 
در بازی برابر الاهلی خیلی تلاش کرد که تیم را به 
گل برساند ولی متاسفانه بخت با پرسپولیس 

یار نبود. 
    مقایسه استادیوم ها 

انتظاری در مورد مقایسه ورزشگاه های ایران 
از جمله ورزشگاه شهر قدس که نمایندگان 
ایران در آن میزبانی می کنند با ورزشگاه های 
خارج از کشور مثل عربستان عنوان کرد: کیفیت 
بالای ورزشگاه و چمن آن خیلی می تواند در 
روند بازی تاثیرگذار باشد. بازیکنان پرسپولیس 
کیفیت بالای  توانستند در یک زمین خوب 
خود را نشان دهند. استادیوم و کیفیت زمین 
عربستان عالی بود. زمین های ایران افتضاح 
است و باید بگویم شرایط خوب نیست و برای 
ایران این خوب نیست که زیرساخت نداشته 
باشد. او ادامه داد: چرا دو تیم بزرگ پرسپولیس 
و استقلال نباید دو زمین خوب داشته باشند 

و در شهر قدس بازی کنند؟ سوال اینجاست 
که چرا باید الان به فکر آزادی باشند؟ با این 
وضعیت شخصیت کشور پایین می آید. تیم 
الغرافه یک روز قبل از بازی برای تمرین به 
زمین شهر قدس رفت و شاهد قطع برق و برق 
گرفتگی بودیم، نمی دانم چطور این موضوع 
را می خواهند توجیه کنند. جای تاسف دارد 
و با این شرایط آبروی ایران می رود و امیدوارم 
اتفاق خوبی بیفتد و بتوانیم میزبانی خوبی 

داشته باشیم. 
    داوری 

مهاجم پیشین پرسپولیس در مورد داوری 
هم گفت: نمی دانم قضاوت داور اردنی عمدی 
یا سهوی بود و داور بازی دیشب قضاوت 
عجیبی داشت و پنالتی عجیبی برای الاهلی 
گرفت. فکر می کنم نفوذ عرب ها در AFC اینطور 
مواقع به کارشان می آید. عربستانی ها هزینه 
زیادی می کنند و وقتی بازی در عربستان است، 
باید به این فکر کرد که جدا از مبارزه با تیم 

حریف، باید با داور هم مبارزه کرد. 

پرسپولیس آرام آرام منسجم می شود 

پرسپولیس در لیک نخبگان آسیا برابر الاهلی عربستان تن به 
شکست داد. اتفاقات فوتبالی به سود پرسپولیس رقم نخورد تا 
این تیم در شبی که بازی بهتری از حریف خود ارائه کرده بازنده از 
زمین خارج شد. بازی شروع نشده بود حریف به گل رسید و کمی 
تیم را به شوک برد، اما هرچه جلوتر رفتیم شاهد بازی خیلی بهتری 
از پرسپولیس بودیم اما صد حیف بازیکنانی که فرصت گلزنی به 
دست می آوردند در زدن ضربه آخر دقت کافی را نداشتند و الاهلی 
خوش شانس بود که بازنده نشد. الاهلی بازیکنان مطرحی را از 
تیم های بزرگ اروپایی آورده ولی این نفرات هم کمکی نکردند تا 
بتواند بازی بهتری به نمایش بگذارد. تازه ورزشگاه هم در اختیار 
گران حمایت ویژه ای از تیم شان داشتند. تیم  الاهلی بود و تماشا
عربستانی با وجود میزبانی به دنبال استفاده از ضد حمله بود و 
ک دفاعی فرو رفت تا امتیاز از  بعد از آنکه به گل برتری رسید در لا
دست ندهد. موقعیت های پرسپولیس به مراتب بهتر بود ولی 
مهاجمان خوب عمل نکردند. دروازه بان پرسپولیس هم با مهار 
پنالتی، امیدهای تیم را زنده نگه داشت و تا آخرین لحظه هم تلاش 
کردند تا به گل برسند اما قدر موقعیت ها را ندانستند. پرسپولیس 
از لحاظ بازی نمره قبولی گرفت ولی از نظر نتیجه ناموفق بود و 
متأسفانه در تاریخ هم نمی نویسند پرسپولیس بهتر بازی کرد، 
می نویسند الاهلی برنده شد. تیم پرسپولیس آرام آرام منسجم 
می شود و بازیکنان در قالب تیمی جا می افتند. در کل پرسپولیس 
بازی بهتری از الاهلی داشت. علی علیپور و عیسی آل کثیر باید 
فرصت شناس تر باشند. آنها در دیداری که می توانستند پیام آور 
شادی برای تیم شوند موقعیت های زیادی که به دست آوردند را 
یکی پس از دیگری از دست دادند. علیپور بازیکن خوبی است، 
آقای گل هم شده ولی بعد از بازگشت به پرسپولیس از پرتغال، 
هنوز در ترکیب تیم جا نیفتاده است. آل کثیر هم که به جای او 
آمد هنوز به آمادگی کامل نرسیده و زمان می برد تا بتواند اثرگذارتر 
باشد. اما بدی فرصت سوزی ها این است که تیم برای جبران ۳ 
امتیاز از دست داده کار سختی دارد، چون تعداد بازی های مرحله 
گروهی محدود است و یکی از ۸ بازی بدون امتیاز تمام شد. برای 
گر پرسپولیس مشکل  صعود باید روی ۷ بازی بعدی حساب کرد. ا
گلزنی خود را حل کند با توجه به بازی خوبی که انجام می دهد برابر 
هر حریفی برنده خواهد شد. تیم در خط دفاعی هم باید کامل تر 
باشد ولی در کل نباید موقعیت از دست بدهد. در لیگ نخبگان 
آسیا تیمی که برنده شود موفق بوده و به هدف خود رسیده است. 
هنوز چیزی برای پرسپولیس تمام نشده و باید از شکست در خانه 
الاهلی درس بگیرد تا در بازی های بعدی برنده باشد. هیچ حریفی 
در آسیا آسان نیست و همه کیفیت خوبی دارند. باید باهوش بود و 

به حریفان فرصت نداد تا امتیازات را برای خود جمع کنند. 

ابراهیمی ناصر
کارشناسفوتبال

انتظاری: پرسپولیس عالی بازی کرد

کثر انتظار را از تیمم دارم   حدا


